
Povestea lui Chircã, noul purtãtor 
de cuvânt al CJC ............................. 7

Consiliul Judeþean Constanþa s-a ales, din câte
se aude, cu un nou purtãtor de cuvânt.

O nouã loviturã în cazul pasajul rutier Filimon Sârbu 

S-a contestat licitaþia privind
reabilitarea Podului IPMC ............... 2

Începe sã se dezamorseze „bomboana
otrãvitã“ Portul Constanþa?

Senatorul Mazãre îi dã
dreptate primarului Matei 

Proiectul de lege iniþiat de Alexandru Mazãre, Nicolae Moga,
Manuela Mitrea ºi Eduard Martin, care prevede trecerea cu
titlu gratuit a unui pachet de acþiuni deþinute de stat ºi
administrate la momentul actual de Compania Naþionalã
Administraþia Porturilor Maritime Constanþa (CNAPMC) de la
Ministerul Transporturilor cãtre Consiliile Locale Constanþa,
Nãvodari, Mangalia, Agigea, precum ºi cãtre Consiliul
Judeþean Constanþa, aprinde spiritele în interiorul PSD.

Fost ºef al Biroului Vamal Constanþa Sud - Agigea?! 

Preºedintele Autoritãþii Naþionale 
a Vãmilor, luat la „11 metri“ 
de Sindicatul Pro Lex ...................... 3

„(...) Fronea Dorel a fost ºef la vãmile Ploieºti ºi
Constanþa, director la Direcþia Regionala Vamala
Bucureºti, director adjunct la Direcþia de
Supraveghere Vamalã, este în prezent vicepreºedinte
ANAF - ºef peste toate vãmile din România“.

Sistemul integrat al managementului
deºeurilor - pentru unii mumã, pentru
alþii ciumã  

Dumitru Dragu - 
„Cei de la CJC 
ne-au lãsat baltã“

Socotelile fãcute pe plan local privind
implementarea managementului integrat al
deºeurilor la nivelul judeþului, proiect
administrat de Consiliul Judeþean Constanþa,
nu s-au dovedit aceleaºi cu cele din teren.
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Guvernanþi, n-aveþi bani?
Folosiþi puºcãriaºii!

Corina SAMOILÃ
corina.samoila@ziuact.ro

Vreo doi parlamentari, dintre care l-am recunoscut
cu uºurinþã pe Mãdãlin Voicu, s-au gândit bine
ºi le-a venit ideea ca statul sã graþieze niºte
puºcãriaºi. Din ce motiv? Nu prea mai conteazã.
Eu cred, însã, cã, pentru o þarã sãracã aºa cum
este descrisã România noastrã, infractorii ar
putea fi foarte folositori. 

EDITORIAL
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Cele cinci persoane arestate în Iaºi
dupã percheziþiile din Constanþa, 
la recurs pentru libertate ................ 3

MIERCURI,
24 OCTOMBRIE 2012

preþ: 1 leu

CJC alocã bani
pentru Campioana
Mondialã de Pescuit
la Crap 2012
Consiliul Judeþean Constanþa
(CJC) va dezbate, în ºedinþa de
mâine, un proiect de hotãrâre

care prevede alocarea „sumei de 315.000
de lei pentru organizarea Galei de premiere a
echipei României, câºtigãtoare a
Campionatului Mondial de Pescuit la Crap
2012, ediþia a XIV-a“.
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Drama care naºte alte drame

Averea celebrului
manechin Melek Amet,
confiscatã la Constanþa
pentru a doua oarã

Deºi a avut o hotãrâre judecãtoreascã definitivã ºi
irevocabilã din 2006 prin care trebuia sã intre în
posesia a 50 de hectare de teren din Palazu
Mare, familia ei nu a primit nimic din bunurile
confiscate de comuniºti.

„Bilã“ între mingi

CFR Constanþa 
ºi-a închis porþile
E foarte greu sã-i dai gol echipei de fotbal de
Liga a IV-a din cartierul Palas. Între bare stã un
colos de 115 kilograme, care prin simpla
prezenþã îi intimideazã pe atacanþii adverºi. 
Cu „Bilã“ pe teren, CFR are porþile ferecate. Au
fost însã ºi zile mai „bune“, când portarul de 
37 de ani a cântãrit ºi 130 de kilograme. 

Iatã lista 

Secretarul de stat Sali
Negiat ºi deputatul Maria
Stavrositu candideazã
pentru PPDD
Secretarul de stat în cadrul Departamentului 
pentru Relaþii Interetnice Sali Negiat, fost deputat al
UDTTMR în legislatura 2000 - 2004 candideazã la
alegerile parlamentare 2012 pe Colegiul 3 Senat din
partea PPDD.

Chiar dacã în urmã cu ceva vreme
spunea cã nu este interesat de Portul
Constanþa, primarul Radu Mazãre
pare sã-ºi fi schimbat pãrerea.  Acum,
edilul doreºte ca municipiul pe care
îl conduce sã devinã acþionar majoritar
al Portului, sursã bunã de venit 
pentru oricine. Aºadar, Ministerul
Transporturilor nu ar mai avea niciun
amestec, iar Constanþa ar deveni
stãpânã. În teorie sunã bine. Însã,
ca de fiecare datã, practica ne omoarã.
Fostul ministru al Transporturilor,
Alexandru Nazare crede cã preluarea

nu ar avea efecte benefice pentru
Port: „Sunt multe aspecte care nu
þin de interesul naþional, aºa cum ar
trebui. Portul este angrenat în proiecte
din fonduri structurale, cum ar fi
digul de larg, podul peste Canal ºi
infrastructura feroviarã. Acestea
sunt proiectele în derulare. În plus,
mai avem ºi masterplan-ul portului.
Dacã s-ar pune în practicã planurile
primarului Mazãre, s-ar schimba
destinaþia portului, preluarea ar
schimba statutul acestuia ºi nu s-ar
mai putea obþine fondurile structurale.

Nu poþi, când ai proiecte de multe
sute de milioane de euro sã îi schimbi
destinaþia, sã periclitezi tot ce se
întâmplã acolo“. Fostul ministru al
Transporturilor s-a ferit sã spunã cã
un furnizor de finanþe, aºa cum este
Portul Constanþa, este valoros pentru
portofoliul oricãrui politician, mai
ales în prag de campanii, dacã nu o
uitãm ºi pe cea pentru alegerile
preºedintelui. Mai mult, trebuie sã
mai luãm în calcul faptul cã, de-a
lungul anilor, apropiaþi de-ai lui
Mazãre au avut interes în Port. 
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De la dorinþele locale, la cele naþionale

Ce interese tainice
are Mazãre în Port?


